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INTERPELACJA

w sprawie poprawy nawierzchni ulicy Kwiatowej

Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkańców ul. Kwiatowej zwracam się z ogromną prośbą o 

poprawę stanu nawierzchni ww. ulicy. Moja interpelacja podyktowana jest prośbami 

mieszkańców, którzy zgłaszają, że stan drogi znacznie utrudnia im codzienne 

funkcjonowanie. Mieszkańcy niejednokrotnie już zwracali uwagę na istniejący 

problem. Po ich interwencji w Urzędzie Miasta w ostatnim czasie stan drogi został 

częściowo poprawiony. Jednak po pierwszym śniegu nie było już widać żadnych 

efektów tej pracy. Mieszkańcy zgłaszają, że mają ogromny problem z 

przemieszczaniem się ulicą zarówno autami, jak i pieszo.

Bardzo proszę o interwencję w przedstawionej sprawie.

                                                                  

                                                                               Z poważaniem

                                                                               Rafał Koczywąs
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